
R A D A  P O W I A T U
r

w Sierpcu ul. Świętokrzyska 2 a

Wydział Biuro Rady i Zarządu Powiatu Rok 2020

Nr sprawy 9

S P R A W A

PROTOKÓŁ NR XXVI 
Z OBRAD SESJI 

RADY POWIATU W SIERPCU

w dniu 23 października 2020 roku

Rozpoczęto 23 października 2020 rok 

Zakończono 23 października 2020 rok



Rada Powiatu Sierpeckiego
Radni - Sesja

Protokół Nr XXVI. 2020 

z obrad Rady Powiatu w Sierpcu 
w dniu 23 października 2020 roku

Obrady rozpoczęto w dniu 23 października 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 

11:30 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych.

Obecni:

1. Przemysław Burzyński

2. Marek Chyliński

3. Andrzej Cześnik

4. Juliusz Gorzkoś
5. Zbigniew Kopczyński

6. Małgorzata Korpolińska
7. Sławomir Krystek
8. Jan Laskowski

9. Ewa Nowakowska
10. Jarosław Ocicki

11. Sławomir Olejniczak
12. Paweł Pakieła
13. Kamil Różański
14. Wojciech Adam Rychter

15. Sebastian Szczypecki

16. Mariusz Turalski
17. Dariusz Twardowski

Ponadto w obradach uczestniczyli:

1) Pan Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu,
2) Pan Krzysztof Sobiecki - Skarbnik Powiatu,
3) Pan Jerzy Suski - Radca prawny,
4) Pani Bogusława Lewandowska -  Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia,
5) Pani Agnieszka Gorczyca -  Dyrektor PCPR w Sierpcu

Ad. pkt 1.
Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności.
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Pan Przewodniczący na wniosek Zarządu Powiatu otworzył XXVI nadzwyczajną 
sesję Rady Powiatu w Sierpcu. /wniosek stanowi załącznik nr 1 do niniejszego do 
protokołu
Stwierdził ustawowe kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. W obradach 
sesji obecnych było 13 radnych /
/Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 

Ad. pkt 2.
Powołanie Sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady Powiatu powołał Radną Panią Ewę 
Nowakowską.

Ad. pkt 2
Przyjęcie protokołów: Nr XXII.2020 z dnia 10 września 2020 roku oraz 
Nr XXIII. 2020 z dnia 19 września 2020 r.
Uwag do protokołów nie było.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęci protokołu nr XXII.2020 z obrad sesji w dniu 10 września 2020 roku.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół nr XXI 1.2020 z dnia 10 września 2020r. 
został przyjęty.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie protokołu nr XXIII. 
2020 z dnia 19 września 2020r. jednogłośnie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu nr XXII 1.2020 z obrad sesji w dniu 19 września 2020 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:
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ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół nr XXIII.2020 z dnia 19 września 
2020r. został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 3
Ustalenia porządku obrad.
Przewodniczący Rady powiedział, że proponowany porządek obrad otrzymali Radni 
z materiałami na sesję. Zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego w porządku 
obrad?

Pan Andrzej Cześnik - Starosta Sierpecki w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił 
wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 16a Podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz określenia
jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania o rozszerzenie porządku obrad 
o punkt 16a. Powiedział, że na wniosek Zarządu, jest proponowana zmiana porządku 
obrad o punkt 16 a Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz określenia jej składu osobowego.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Rozszerzenia porządku obrad sesji o pkt 16 a Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz określenia jej składu 
osobowego.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
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Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad sesji został rozszerzony 
o pkt 16a.

Ad. pkt 4
Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu , Przewodniczących Komisji 
i oświadczenia Przewodniczących Klubów.
Pan Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż w okresie międzysesyjnym 
do Biura Rady i Zarządu Powiatu wpłynęły następujące pisma:
1. Pismo dyrektora Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających na wodach Jeziora 
Szczutowskiego i Urszulewskiego /pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu/.

2. Pismo prezesa Stowarzyszenia EKO-SKRWA z listą osób protestujących oraz £  
stanowiskiem Wód Polskich w sprawie wprowadzenia zakazu używania skuterów na 
obszarze podległym powiatowi na akwenach Jezior Szczutowskiego
i Urszulewskiego /pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

3. List poparcia mieszkańców Sierpca dotyczący sprzeciwu wobec wniosku 
w sprawie odwołania Starosty Sierpeckiego /pismo stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady odczytał pismo.

4. Wniosek dyrektora Domu Stowarzyszenia Apostolstwa Katolickiego w sprawie 
udzielenia wyższej dotacji dla Liceum Ogólnokształcącego im. Biskupa Leona 
Wetmańskiego w Sierpcu /wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

5. Pismo Rady Oddziału w Sierpcu Region Płocki NSZZ Solidarność w sprawie 
spotkania i rozmowy pomiędzy radnymi Powiatu Sierpeckiego i przedstawicielami 
załogi SPZZOZ w Sierpcu oraz działaczami NSZZ Solidarność /pismo stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

6. Pismo kadry kierowniczej SPZZOZ w Sierpcu dotyczące spotkania w trybie 
pilnym w celu złożenia wyjaśnień do poruszanych zarzutów na piśmie NSZZ 
Solidarność, /pismo stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

7. Pismo Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych w sprawie włączenia do 
dyskusji zagadnień dotyczących spraw pracowniczych SPZZOZ w Sierpcu /pismo 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

8. Pismo Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych skierowane do Starosty
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Sierpeckiego w sprawie udzielania informacji dotyczących podjętych działań w celu 
rozwiązania konfliktu w szpitalu /pismo stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu/.

9. Skarga Mieszkańców miasta i powiatu sierpeckiego na nienależyte zachowanie 
radnych powiatu sierpeckiego podczas posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 
/pismo stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

10. Pismo personelu lekarskiego SPZZOZ w Sierpcu dotyczące zadowolenia 
z wdrażanych procedur naprawczych w Sierpcu /pismo stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu/.

11. Skarga złożona przez dyrektora SPZZOZ w Sierpcu na wykonanie zadań 
i działalność radnego Rady Powiat w Sierpcu /pismo stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/.

12. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy dotycząca bezrobocia w powiecie 
sierpeckim według stanu na dzień 30 września br. /pismo stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu/.

Ponadto Pan Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż zostały złożone 
oświadczenia o rezygnacji z pełnienia funkcji i z członka Komisji :
a) radnego Pana Dariusza Twardowskiego z funkcji przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej oraz członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji /rezygnacja stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/,
b) radnego P. Andrzeja Cześnika z funkcji Przewodniczącego i członka Komisji 
Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego"
/rezygnacja stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/,
c) radnego P. Marka Chylińskiego z funkcji przewodniczącego i członka Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji oraz członka Komisji Infrastruktury Bezpieczeństwa 
Publicznego" /rezygnacja stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/,
d) radnego P. Sławomira Olejniczaka z funkcji przewodniczącego i członka Komisji 
Budżetu i Promocji Powiatu "/rezygnacja stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu/,

Przewodniczący Rady poinformował, że pisma, które zostały skierowane na jego 
ręce są procedowane zgodnie z kompetencjami Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
oraz Komisji Spraw Społecznych.
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczących Komisji 
Stałych,
Pan Zbigniew Kopczyński -  Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych
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poinformował, iż w dniu 16 października w Starostwie Powiatowym w Sierpcu 
odbyło się XIV posiedzenie Komisji Spraw Społecznych, na której pozytywnie 
zaopiniowano projekty uchwał:
-zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2020 r.,
-w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego z organizacjami 
pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami, których cele statutowe 
obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2021”,
-projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2000- 2035, projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2020 r.,
-projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Przemyskiego na realizację zadań związanych z pokryciem kosztów usuwania 
skutków nawałnic. Ponadto w trakcie posiedzenia zajęto stanowisko w sprawie 
pisma dotyczącego sytuacji panującej w szpitalu sierpeckim.
Pan Przewodniczący Komisji odczytał pismo skierowane do Pana Andrzeja 
Cześnika -  Starosty Sierpeckiego /pismo stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu/.
Ponadto Pan Zbigniew Kopczyński złożył rezygnację z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Spraw Społecznych.

Pan Dariusz Twardowski - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poinformował, 
że w Planie pracy Komisji Rewizyjnej na rok bieżący jest jeszcze zaplanowana na 
miesiąc październik kontrola Zarządu Powiatu i kontrola Domu Dziecka 
w Szczutowie w miesiącu listopadzie.

Pan Marek Chyliński - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
poinformował, że w dniu 8 października 2020 roku odbyło się VIII posiedzenie 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na którym Komisja zapoznała się z 
dokumentami dotyczącymi skargi na bezczynność dyrektora SPZZOZ w Sierpcu, jak 
również przygotowano postanowienie proceduralne w sprawie rozpatrzenia petycji 
wielokrotnej złożonej do Rady Powiatu w Sierpcu w przedmiocie wprowadzenia 
zakazu używanie jednostek pływających wyposażonych w silniki z napędem 
spalinowym na Jeziorze Urszulewskimi Jeziorze Szczutowskim.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Promocji Powiatu -  Pan Sławomir 
Olejniczak poinformował, że w dniu 16 października 2020 roku odbyło się XVI 
posiedzenie Komisji Budżetu i Promocji Powiatu, na którym zdjęto jeden punkt 
z porządku obrad z uwagi na zmiany, które przedłożono tuż przed posiedzeniem 
dotyczące zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SPZZOZ w Sierpcu za pierwszy i 
drugi kwartał 2020. Ponadto pozytywnie zaopiniowano następujące projekty uchwał:
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- projekt uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
SPZZOZ w Sierpcu;
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi na 
realizację zadań z zakresiu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2020 r.
- zaopiniowano projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za 
usuwanie pojazdów z drogi i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym,
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy powiatu sierpeckiego 
z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami, których 
cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2021.

pozytywnie zaopiniowano również projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na 
lata 2020-2035,
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2020 rok
- oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Przemyskiego na realizację zadania związanego z pokryciem kosztów usuwania 
skutków nawałnic.

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego -  Pan 
Andrzej Cześnik który poinformował, że w dniu 16 października 2020 roku odbyło 
się XIV posiedzenie Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała:
- projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym,

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2020-2 035,
- projekt chwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2020 rok,

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Przemyskiego na realizację zadania związanego z pokryciem kosztów usuwania 
skutków nawałnic.

Ponadto pozytywnie zaopiniowała postanowienie proceduralne w sprawie 
rozpatrzenia petycji wielokrotnej złożonej do Rady Powiatu Sierpeckiego 
w przedmiocie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 
wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na Jeziorze Urszulewskim 
i Jeziorze Szczutowskim z wyłączeniem służb oraz jednostek gospodarstwa 
rybackiego. Komisja również zapoznała się z odpowiedzią na wniosek w sprawie 
wycinki suchych drzew oraz uwzględnieniu w inwestycjach drogowych zjazdów 
i zatoczek przystankowych przy drogach powiatowych.
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Ad. pkt 5
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych 
Powiatowi na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
w 2020 roku.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały Radni otrzymali 
w materiałach, który były przedmiotem posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 
i Komisji Budżetu i Promocji Powiatu.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych 
Powiatowi na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
w 2020 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 156.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi na realizację 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2020 roku.

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 6
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach, który były przedmiotem posiedzenia Komisji Infrastruktury 
i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Budżetu i Promocji Powiatu.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
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Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na rok 2021”.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach, który były przedmiotem posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz 
Komisji Budżetu i Promocji Powiatu.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na rok 2021”

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)

UCHWAŁĘ Nr 157.XXVI.2020
w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z drogi 
i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym.

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 7
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Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nrl58.XXVI.2020
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego 
z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami, 
których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego 
na rok 2021”

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 8
Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach 
i placówkach prowadzonych przez Powiat Sierpecki w roku szkolnym 2019/2020
łinformacja stanowi załącznik nr 2la do niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady poprosił Panią Bogusławę Lewandowską -  Naczelnik 
Wydziału Oświaty i Zdrowia o zabranie głosu.
Pani Naczelnik OZ powiedziała, że przygotowała krótką prezentację, którą 
w skrócie omówi przedstawiając dane z poprzedniego roku szkolnego i nakreśli 
sytuację w bieżącym roku szkolnym.
Pokaz i omówienie prezentacji.
Pytań i uwag do prezentacji nie było.
Przewodniczący Rady podziękował Pani Naczelnik OZ.

Ad. pkt 9
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2020-2035.
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przez Pana Krzysztofa Sobieckiego
-  Skarbnika Powiatu.
Pan Skarbnik przedstawił zmiany jakie zachodzą w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2020-2035 oraz uchwale budżetowej na rok 
2020. Powyższe zmiany przedstawione są w uzasadnieniu do w/w uchwał.
Pan Zbigniew Kopczyński podziękował za realizowany wniosek z Funduszu Dróg 
Samorządowych dotyczący przybudowy drogi relacji Ligowo- granica województwa
- Skępe. W swoim imieniu jak i obecnego Wicestarosty Sławomira Olejniczaka, 
podziękował za akceptację tego wniosku. Uważa, że to jest jeden z pierwszych 
wniosków od A do Z przeprowadzonych przez tę Radę, a na pewno na terenie gminy
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Mochowo. Ma nadzieję, że uzyska się środki na pozostały odcinek. Podziękował 
wszystkim, którzy przyczynili się do pozytywnej realizacji wniosku.
Głos zabrał Pan Sławomir Olejniczak -  Wicestarosta. Powiedział, że 
przygotowywana jest dokumentacja na odcinek już do samej granicy i myśli, że 
realizacja będzie w przyszłym roku. Również podziękował wszystkim.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2020-2035.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 159.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na łata 2020-2035

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/

•  Ad. pkt 10
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2020 rok.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach, które były przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Radny Paweł Pakieła powiedział, że ma kilka spostrzeżeń odnośnie materiałów, 
które otrzymał w tym punkcie. Nadmienił, iż zauważył, że wydatki na 
wynagrodzenia zwiększono o 937.392 zł. Ponadto zwrócił uwagę i to jest ad voce 
tego co Pan Przewodniczący powiedział na początku sesji, że wpłynęło pismo 
z Leonium o zwiększenie dofinansowania. Powiedział, że w tych materiałach, które 
Radni otrzymali odnotował, że dotacja podmiotowa na Leonium zostanie zwiększona 
o kolejne 180.000zł. W sumie to w roku bieżącym będzie 1.356.855 zł. Uważa, że 
ciągle jak widać jest mało i kiedy będzie koniec tych próśb. Ponadto odniósł się do 
prezentacji Pani Naczelnik Wydziału Oświaty. Pani Naczelnik przedstawiała pewne
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inwestycje, remonty, które zostały wykonane w szkołach. Powiedział, że 
wyremontowano łazienkę w "mechaniku". Natomiast w załączniku uchwały 
budżetowej mamy w zadaniach inwestycyjnych przebudowę łazienek na parterze 
i pierwszym piętrze budynku, który jest za 89.000 zł. Zapytał, co w tym temacie się 
dzieje?
Pan Skarbnik powiedział, że chodzi o remont łazienek na parterze i na pierwszym 
piętrze budynku Starostwa. Obecnie jest rozpoznanie cenowe. Z tego co jest 
wiadomo zgłosił się pan, który robił obmiar tego zadania i poda cenę. Dodał, że przez 
cały okres czasu do października nie było wykonawców na to zadanie. Nadmienił, iż 
podana kwota jest zaplanowana, natomiast jeżeli będzie mało środków wówczas 
wykona się zwiększenie kwoty na to zadanie. Ponadto ze względu na czas ubywający 
tego roku, zadanie to zaproponuje do przeniesienia w tak zwane wydatki 
niewygasające.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2020 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ N160.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sierpeckiego na 
2020 rok.

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 11
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Przemyskiego na realizację zadania związanego z pokryciem kosztów usuwania 
skutków nawałnic.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały otrzymali Radni
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w materiałach, które były przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Przemyskiego na realizację zadania związanego z pokryciem kosztów usuwania 
skutków nawałnic.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 

•  WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 161.XXVI.2020

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na 
realizację zadania związanego z pokryciem kosztów usuwania skutków 
nawałnic.

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 12
Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie rozpatrzenia petycji 
wielokrotnej złożonej do Rady Powiatu Sierpeckiego w przedmiocie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki
0 napędzie spalinowym na jeziorze Urszułewskim i Jeziorze Szczutowskim 
z wyłączeniem służb oraz jednostek gospodarstwa rybackiego.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach, które były przedmiotem posiedzenia Komisji Infrastruktury
1 Bezpieczeństwa Publicznego.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie rozpatrzenia petycji 
wielokrotnej złożonej do Rady Powiatu Sierpeckiego w przedmiocie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki 
o napędzie spalinowym na jeziorze Urszułewskim i Jeziorze Szczutowskim 
z wyłączeniem służb oraz jednostek gospodarstwa rybackiego.
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Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

POSTANOWIENIE PROCEDURALNE 
w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej złożonej do Rady Powiatu 
Sierpeckiego w przedmiocie wprowadzenia zakazu używania jednostek 
pływających wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze 
Urszulewskim i Jeziorze Szczutowskim z wyłączeniem służb oraz jednostek 
gospodarstwa rybackiego.

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy.
Po przerwie wznowił obrady XXVI Sesji Rady Powiatu w Sierpcu.

Ad. pkt 13
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnionej funkcji w Radzie 
Powiatu.
Pan Starosta zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Sierpcu dotyczącą zmiany 
w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnionej 
funkcji w Radzie Powiatu poprzez dodanie w paragrafie 1 punkt 5 w brzmieniu 
"rezygnację przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Pana Zbigniewa 
Kopczyńskiego".
Wobec powyższego głosowano w sprawie autopoprawki zgłoszonej przez Zarząd 
Powiatu.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir



Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski,

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła zgłoszoną 
autopoprawkę.
Pan Marek Chyliński poinformował, iż nastąpiła omyłka w oświadczeniu które 
złożył. Zaznaczył, że nie rezygnuję z bycia członkiem Komisji Infrastruktury. Dodał, 
że przygotował nowe oświadczenie, które przedłoży Przewodniczącemu Rady. Radny 
Chyliński odczytał oświadczenie.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały po autopoprawce.
W związku z powyższym głosowano w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnionej 
funkcji w Radzie Powiatu.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

UCHWAŁĘ Nr 162.XXVI.2020
w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnionej funkcji w Radzie Powiatu.

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 14
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o powołaniu Komisji Rewizyjnej oraz 
określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z wyborem na funkcje członków 
Zarządu Pana Dariusza Twardowskiego, dotychczasowego Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej, oraz Pana Marka Chylińskiego członka Komisji, oraz 
w związku ze złożoną rezygnacją z członka Komisji i Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, których nie można łączyć z funkcją członka Zarządu 
zachodzi konieczność podjęcia tej uchwały.
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Ponadto Pan Paweł Pakieła zrezygnował z funkcji członka Komisji Rewizyjnej, 
zatem należy podjąć uchwałę w wyborze Komisji Rewizyjnej w tym 
przewodniczącego/rezygnacja stanowi załącznik nr 27do niniejszego protokołu/. 
Przewodniczący Rady prosił przedstawicieli Klubów o zgłaszanie kandydatów do 
Komisji Rewizyjnej
Pani Małgorzata Korpolińska w imieniu Klubu PiS i Niezależni do składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej zgłosiła: na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Pana Kamila Różańskiego oraz na członka Pana Zbigniewa Kopczyńskiego. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy klub PSL zgłasza kandydata?
Klub PSL nie zgłosił kandydata.
Przewodniczący Rady w imieniu Klub Dla Przyszłości Powiatu zgłosił Panią Ewę 
Nowakowską.
Przewodniczący Rady zapytał czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę?
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę.
Głosowano w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz określenia jej składu 
osobowego w tym przewodniczącego

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 163.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę o powołaniu Komisji Rewizyjnej oraz określenia jej składu 
osobowego.

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 15
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji oraz określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z wyborem na funkcję członków 
Zarządu Powiatu Pana Marka Chylińskiego dotychczasowego Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Pana Dariusza Twardowskiego, którzy 
złozyli rezygnację z członkostwa w Komisji i pełnienia funkcji Przewodniczącego
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w przypadku radnego Pana Marka Chylińskiego. Dodał, iż uzasadniają to art. 16 a 
ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, która zakazuje łączenia funkcji członka 
Zarządu z członkostwem w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
W związku powyższym podjęcie uchwały dotyczącej wprowadzenia zmian 
w składzie Komisji na stanowisku przewodniczącego Komisji i członka tej Komisji 
jest w pełni uzasadnione.
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach. Poprosił o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego i członków 
Komisji.
Pani Małgorzata Korpolińska w imieniu Klubu PiS i Niezależni na 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła Pana Zbigniewa 
Kopczyńskiego.
Przewodniczący Rady zapytał, czy Pan Zbigniew Kopczyński wyraża zgodę?
Pan Zbigniew Kopczyński wyraził zgodę.
Pan Sławomir Olejniczak powiedział, że klubu PSL nie zgłasza do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji kandydatów.
Pan Andrzej Cześnik zgłosił kandydaturę Juliusza Gorzkosia. Ponadto 
poinformował, że w rozmowie telefonicznej z Panem Radnym Juliuszem 
Gorzkosiem, wyraził on zgodę na bycie członkiem tej Komisji. Zgoda ta została 
udzielana telefonicznie, a świadkami tej rozmowy byli Pan Zbigniew Kopczyński i 
Radna Pani Ewa Nowakowska. Wcześniej rozmowa była prowadzona z Panem 
Mecenasem.
Przewodniczący Rady powiedział, że Klub Dla Przyszłości Powiatu w tej komisji 
ma już swojego członka, jest to Pani Ewa Nowakowska. Podtrzymujemy tę 
kandydaturę. Więcej kandydatur nie było.
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania w sprawie powołania Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji oraz określenia jej składu osobowego.

Wyniki głosowania
#  ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:
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UCHWAŁĘ Nr 164.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
oraz określenia jej składu osobowego.

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 16
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego oraz określenia jej składu 
osobowego.
Przewodniczący Rady poinformował, że podczas sesji Rady Powiatu w dniu 
20 października Pan Andrzej Cześnik dotychczasowy przewodniczący Komisji 
Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego w związku z wyborem na Starostę 
Sierpeckiego złożył rezygnację z pełnienia tej funkcji. Uzasadnił to potrzebą 
należytego wykonywania zadań Starosty Sierpeckiego i brakiem czasu na 
wykonywanie dodatkowych zadań. W związku z tym podjęcie tej uchwały dotyczącej ^  
wprowadzenia zmian na stanowisku przewodniczącego Komisji Infrastruktury 
i Bezpieczeństwa Publicznej jest w pełni uzasadnione.
Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach.
Prosił o zgłoszenie kandydatury na Przewodniczącego Komisji Spraw Infrastruktury 
i Bezpieczeństwa Publicznego.
Pani Małgorzata Korpolińska w imieniu klubu PiS i Niezależni na 
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego zgłosiła 
Pana Sławomira Krystka.
Przewodniczący Rady zapytał, czy Radny Pan Sławomir Krystek wyraża zgodę?
Radny Pan Sławomir Krystek wyraził zgodę.
Więcej propozycji nie było.
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego oraz 
określenia jej składu osobowego. £
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:
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UCHWAŁĘ Nr 165.XXVI.2020
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Infrastruktury 
i Bezpieczeństwa Publicznego oraz określenia jej składu osobowego.

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 16a
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu 
i Promocji Powiatu oraz określenie jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady powiedział, że podczas sesji Rady Powiatu w Sierpcu w dniu 
20 października 2020 roku Pan Sławomir Olejniczak, dotychczasowy 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Promocji Powiatu, w związku z wyborem na 
Wicestarostę Sierpeckiego, złożył rezygnację z pełnienia tej funkcji. Uzasadnił to 
potrzebą należytego wykonywania zadań Wicestarosty oraz brakiem czasu na 
wykonywanie dodatkowych zadań.
Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach.
Przewodniczący Rady zgłosił propozycję na Przewodniczącego Komisji Budżetu 
i Promocji Powiatu Radnego Pana Pawła Pakiełę.
Zapytał, czy Radny wyraża zgodę?
Radny Pan Paweł Pakieła wyraził zgodę.
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz określenie jej 
składu osobowego.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 166.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu 
oraz określenie jej składu osobowego.

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/
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Pan Starosta zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt 16 b Podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych 
i ustalenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady powiedział, iż z uwagi na to, że wnioskodawcą sesji był 
Zarząd, musi on wyrazić zgodę na poszerzenie porządku obrad .
Głosowano nad zmianą porządku obrad sesji o rozszerzenie o punkt 16b Podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych 
oraz określenia jej składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu wyraziła zgodę na rozszerzenie 
porządku obrad XXVI sesji o punkt 16b.

Ad. pkt 16b
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw 
Społecznych oraz określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady powiedział, że podczas XXVI sesji w dniu 23 października 
2020r. Pan Zbigniew Kopczyński, ówczesny Przewodniczący Komisji Spraw 
Społecznych, złożył rezygnację.
Poprosił o zgłaszanie kandydatur.
Pan Sławomir Olejniczak -  Wicestarosta na przewodniczącego Komisji Spraw ^  
Społecznych zgłosił Radnego Pana Wojciecha Rychtera.
Przewodniczący Rady zapytał, czy Radny Pan Wojciech Rychter wyraża zgodę?
Radny Pan Wojciech Rychter wyraził zgodę.
Więcej kandydatur nie zgłoszono.
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz określenia jej składu 
osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir
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Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 167.XXVI.2020

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz 
określenia jej składu osobowego.

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 17
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego 

£  Pana Andrzeja Sławomira Cześnika.
Przewodniczący Rady powiedział, ze proponuje pod dyskusję wynagrodzenie dla 
Pana Starosty. Zaproponował wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4700 zł, 
dodatek funkcyjny w wysokości 1900 zł oraz dodatek specjalny w kwocie 
wynoszącej 40% sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.
Zapytał, czy są jakieś inne propozycje do wynagrodzenia?
Innych propozycji nie było.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego Pana Andrzeja 
Sławomira Cześnika.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:

•  ZA (12)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Zbigniew Kopczyński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (1)
Andrzej Cześnik 
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:
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UCHWAŁĘ Nr 168.XXVI.2020
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego Pana Andrzeja 
Sławomira Cześnika.

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 18
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia.
Przewodniczący Rady powiedział, iż w związku z wyborem na stanowisko Starosty 
Sierpeckiego Pan Andrzej Cześnik, Starosta Sierpecki wyznaczył, zgodnie z zapisami 
ustawy o działalności leczniczej, Pana Sławomira Olejniczaka Wicestarostę 
Sierpeckiego na stanowisko Przewodniczącego Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem otrzymali radni w materiałach na sesję.
Pytań i uwag nie było.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz wywołania jej 
pierwszego posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Ewa Nowakowska, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)
NIEOBECNI (4)
Juliusz Gorzkoś, Jarosław Ocicki, Jan Laskowski, Mariusz Turalski.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ Nr 169.XXVI.2020
zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz zwołania jej 
pierwszego posiedzenia.

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/
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Ad. pkt 19
Wnioski i oświadczenia radnych.
Wniosków i oświadczeń nie było.

Ad. pkt 20 
Sprawy różne.
Głos zabrał Pan Andrzej Cześnik -  Starosta Sierpecki, który poinformował, że 
w dniu 21 października 2020 roku wpłynęło pismo do Pana Dyrektora szpitala 
w Sierpcu z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. Dodał, że ma to 
związek z gwałtownym przyrostem zachorowań na SARS-CoV-2. Pan Starosta 
przeczytał pismo: „Zgodnie z poleceniem Ministra Zdrowia będą w najbliższym 
czasie wydawane kolejne decyzje o przekształceniu oddziałów, a nawet całych 
szpitali z przeznaczeniem na walkę z covid-19. Proszę zatem o powołanie w trybie 
pilnym w swojej placówce zespołu kryzysowego pod nadzorem Zastępcy Dyrektora 
ds. Medycznych z udziałem pielęgniarki epidemiologicznej oraz członków zespołu 
do spraw zakażeń".
Pan Starosta zasugerował, że oddziałem, w którym miałoby się to odbywać jest 
oddział wewnętrzny, ponieważ jest najbardziej przystosowany do leczenia pacjentów. 
Ponadto Pan Starosta przedstawił informację sprawozdawczą za okres od 
20 października 2020 do 22 października 2020, od momentu objęcia stanowiska 
Starosty. Poinformował, że w tym okresie odbyły się dwa posiedzenia Zarządu 
Powiatu. Obradowano w składach zapewniających kworum niezbędne do 
podejmowania uchwał i rozstrzygnięć. Zarząd Powiatu w Sierpcu VI Kadencji 
wystąpił z inicjatywą uchwałodawczą w sprawie: uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielny Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu. Ponadto Zarząd Powiatu w Sierpcu podjął 
uchwałę w sprawie upoważnienia do składania oświadczeń woli w sprawach 
majątkowych w imieniu Powiatu, a także w sprawie upoważnienia do składania 
oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu 
Sierpecki ego w zakresie dotyczącym funkcjonowania Starostwa Powiatowego 
w Sierpcu.
Pan Starosta poinformował również o sms-ie od pana Dyrektora szpitala, którego 
odczytał. „W związku z podejrzeniem u pacjenta wirusa SARS- CoV-2 od dnia 
dzisiejszego to jest od 23.10.2020 roku wstrzymujemy przyjęcia pacjentów do 
oddziału chirurgicznego i poradni chirurgii ogólnej do odwołania. W związku 
z powyższym czekamy na wyniki testu mając nadzieję, że będą ujemne, aby jeszcze 
w dniu dzisiejszym, bądź jutrzejszym, wznowić pracę w tych komórkach". 
Przedstawił również informacje z Powiatowego Urzędu Pracy. Liczba osób 
bezrobotnych według stanu na 30 września 2020 roku wynosiła 2722 osoby, poziom 
bezrobocia na dzień 30. 09. 2020 był wyższy o 53 osoby to jest o 2% w porównaniu 
do 30. 09. 2019 roku. Stopa bezrobocia na koniec sieipnia 2020 roku w powiecie 
sierpeckim ukształtowała się na poziomie 15,3%, jest ona obecnie wyższa o 0,6% 
w porównaniu do 30. 08. 2019 roku. Stopa bezrobocia w kraju wynosi 6,1%,
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w województwie mazowieckim 5,2%.
Ponadto odczytał pismo od Związku Powiatów Polskich: "Szanowny Panie Starosto, 
gratulując objęcia przez pana funkcji Starosty Sierpeckiego, proszę przyjąć serdeczne 
życzenia spełnienia wszystkich planów zawodowych oraz sukcesów przy realizacji 
powierzonych zadań. Jesteśmy przekonani, że tak odpowiedzialne i zaszczytne 
stanowisko będzie nie tylko wyzwaniem, ale i źródłem radości. Praca w samorządzie 
to dająca ogromną satysfakcję działalność na rzecz wszystkich mieszkańców 
powiatu. Dziękując za wkład w rozwój raz jeszcze gratulujemy jednocześnie 
zapewniamy, że jako Związek Powiatów Polskich służyć będziemy radą i wsparciem 
w sprawach związanych z funkcjonowaniem samorządu. Wspierać będziemy 
inicjatywy na rzecz rozwoju i promocji powiatów, wymiany doświadczeń, 
upowszechniania modelowych rozwiązań w zakresie rozwoju zarządzania 
w powiatach. Życzymy wszelkiej pomyślności. Prezes Zarządu Powiatów Polskich, 
Andrzej Płonka".
Pan Sławomir Olejniczak -  Wicestarosta przedstawił informację dotyczącą szpitala 
W związku z przeprowadzoną kontrolą i przedstawionym protokołem kontrolnym, 
szpital otrzymał pismo, w którym Narodowy Fundusz wzywa do zapłacenia 
nienależnie pobranej zapłaty w kwocie 72.450 zł. Nadmienił, iż reakcja była 
natychmiastowa. Pan Dyrektor podjął działania i wystąpił do Narodowego Funduszu 
o zminimalizowanie czy też rozłożenie na raty, czy odsetek. Również Starosta 
wystąpił z pismem do Narodowego Funduszu. Poprosił Pana Sekretarza o udzielenie 
informacji w tej sprawie.
Pan Sekretarz powiedział, że do szpitala wpłynęło wezwanie do zapłaty, które jest 
skutkiem przeprowadzonej wcześniej kontroli finansowej. W tym wezwaniu podana 
jest kwota 72450 zł, a poniżej wymieniona specyfikacja wszystkich procedur, które 
zostały zakwestionowane. Szpital tytułem nienależnie przekazanych środków 
finansowych przez Narodowy Fundusz Zdrowia powinien zwrócić temu Funduszowi 
kwotę 44.415,28 zł. Na szpital została nałożona kara umowna w wysokości 
28.035,06zł. Powiedział, że ta informacja wpłynęła do szpitala 12 października, po 
kilku dniach 16 października pan Dyrektor szpitala zawiadomił Starostę Pana 
Turalskiego pismem z dnia 16 października o tej sytuacji. Następnie poprzez ePUAP 
22 października 2020 wysłał do Dyrektora NFZ-u, pana Zbigniewa Tereka, prośbę 
o umorzenie tych kwot. Uzasadnił to szczególną sytuacją covidowską, wzrostem 
kosztów pracowniczych i potrzebami inwestycyjnymi, które mają dostosować szpital 
do wymogów sanitarno-epidemiologicznych. Ponadto zostało przygotowane pismo, 
które zostanie wysłane do tego samego Dyrektora, w którym popiera się prośbę pana 
Dyrektora i wskazuje, że szpital jest jedyną placówką w powiecie sierpeckim, która 
świadczy usługi medyczne na rzecz społeczności. Wskazuje się w tym piśmie 
również zaangażowanie Rady Powiatu oraz o skutki , które ewentualnie wynikałyby 
z tej jednorazowej spłaty zobowiązania. Pan Sekretarz powiedział, że trudno 
przewidzieć, jaka będzie odpowiedź. Dodał, iż Radni będą informowani jakie będą 
podejmowane decyzje. Uważa, że teraz jest ważne jakie będzie stanowisko Dyrektora 
NFZ-u, bo trzeba będzie się do nich dostosować. Uważa, że teraz jest trudny czas

24



z covid i może odniesie się do złagodzenia tej wysokości kwoty nienależnie 
pobranych środków.
Pan Wicestarosta powiedział, że do Domu Pomocy Społecznej w Szczutowie 
wpłynęło pismo z Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej informujące, że 
województwo mazowieckie otrzymało środki, to jest wartość procentowa 50% 
wcześniej złożonych wniosków i zapotrzebowania. W miesiącu sierpniu DPS-y 
składały do Ministerstwa o przyznanie środków finansowych na potrzeby 
i działalność bieżącą. Po rozpatrzeniu tej sprawy, w województwie mazowieckim 
przyznano 50% tej puli kwoty. Do DPS wpłynęło pismo o pilne dokonanie analizy 
i weryfikacji złożonych wniosków, czyli podanie już konkretnej, rzeczywistej kwoty. 
Pani Dyrektor w tym temacie podjęła pracę i uważa, że będzie to załatwione 
w terminie. Wartość jaką by uzyskało DPS jest w granicach 57.500 zł. Uważa, że 
bardzo dobrze byłoby, aby na koniec roku wpłynęła taka kwota.
Ponadto powiedział, że z Panem Starostą jest krótko, ale mają pewne spostrzeżenia. 
Próbują podjąć pewne działania, a odbywać się to będzie wspólnie z Zarządem 

0  i Radą. Nadmienił, że wspólnie ze Starostą zadecydowali, że do obsługi starostów 
wystarczy jeden kierowca i jeden samochód. Drugi będzie służył do obsługi biur na 
ul. Świętokrzyskiej i ul. Kopernika i na potrzeby działania Starostwa. Ponadto 
powiedział, że sprawa która ich niepokoi to oczekiwanie interesantów do Wydziału 
Komunikacji na zewnątrz. Dodał, że też mają pewne przemyślenia, ponieważ to 
należy w jakiś sposób usprawnić i tym ludziom po prostu pomóc. Stwierdził, że 
przychodzi trudny okres jakim jest jesień-zima. Są pomysły, aby na potrzeby 
komunikacji wykorzystać budynek na ul. Kopernika, ale są to pierwsze rozważania. 
Stwierdził, że będzie to w przyszłości analizowane i jeżeli będą podejmować decyzje 
czy czynić jakieś kroki, będą informować Radnych.
Pan Zbigniew Kopczyński zapytał, jakiego to dotyczyło okresu odnośnie 
nienależnie pobieranych środków ze świadczeń medycznych z NFZ?
Pan Sekretarz odpowiedział, że NFZ ocenił negatywnie realizację umów w zakresie 
chirurgii ogólnej w hospitalizacjach w okresie od 1 grudnia 2015 roku do 30 czerwca 

#  2018 roku.
Przewodniczący Rady powiedział, że zostało przeoczone pismo, które wpłynęło do 
Biura Rady w dniu 19 października 2020 roku. Złożył je Pan Mariusz Turalski -  
Starosta Sierpecki. Wniosek o odwołanie Wicestarosty Sierpeckiego.
Pan Przewodniczący odczytał wniosek: "Działając na podstawie art. 31 ust. 5 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. 
poz. 920) składam wniosek o odwołanie pana Jarosława Ocickiego z funkcji 
wicestarosty sierpeckiego. Wniosek ten uzasadniam utratą zaufania do Wicestarosty, 
która uniemożliwia dalszą współpracę w wykonywaniu codziennych zadań 
publicznych oraz organizowaniu świadczenia usług publicznych dla mieszkańców 
naszej społeczności powiatowych jak i na wyższym poziomie. Jestem przekonany, że 
zmiana na tym stanowisku poprawi współpracę z Radą Powiatu, co wpłynie 
pozytywnie na jakość pracy wszystkich jej organów oraz przyczyni się też do lepszej 
współpracy Rady Powiatu i Zarządu Powiatu. Jednocześnie bardzo proszę
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mieszkańców powiatu sierpeckiego oraz radnych Rady Powiatu w Sierpcu 
o wykazanie zrozumienia dla podjętej przeze mnie decyzji.
Podpisał Starosta Mariusz Turalski.
odwołanie stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu/.
Więcej pytań i uwag nie było.

Wobec powyższego Pan Przemysław Burzyński Przewodniczący Rady Powiatu 
w Sierpcu zamknął obrady XXVI Sesji Rady Powiatu w Sierpcu.

>wała

ekulska

26



ZARZĄD • PO W ! AT U 
W SIERPCU

Sierpc, dnia 22 października 2020 r.

BRZ.0022.29.2020 Zał. N r ........do protokołu

z obrad Sesli Radv Powiatu

do protokołu

PAN
PRZEMYSŁAW BURZYŃSKI

PRZEWODNICZĄCY

RADY POWIATU W SIERPCU

Zarząd Powiatu działając na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998 roku o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920) oraz § 13 ust. 4 
Statutu Powiatu Sierpeckiego uchwalonego Uchwałą Nr 22.IV.2018 z dnia 28 grudnia 
2019r. (Dz. Urz. Woj. Maz. z 2019r. poz. 499) -  wnosi o zwołanie nadzwyczajnej sesji 
Rady Powiatu w Sierpcu na dzień 23 października 2020r. na godz. 10:00 z następującym 
porządkiem obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.

2. Przyjęcie protokołów:

Nr XXII.2020 z dnia 10 września 2020r.

Nr XXIII.2020 z dnia 19 września 2020r.

3. Ustalenie porządku obrad.

4.Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
przewodniczących Klubów.

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przyznanych Powiatowi na realizację 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2020r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z drogi i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym.

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego na rok 2021”.



8. Zapoznanie się informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach 
i placówkach prowadzonych przez powiat Sierpecki w roku szkolnym 2019/2020.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2020-2035.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2020r.
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Przemyskiego na realizację zadania związanego z pokryciem kosztów usuwania 
skutków nawałnic.
12. Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej 
złożonej do Rady Powiatu Sierpeckiego w przedmiocie wprowadzenia zakazu używania 
jednostek pływających wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze 
Urszulewskim i jeziorze Szczutowskim, z wyłączeniem służb oraz jednostek 
Gospodarstwa Rybackiego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnionych funkcji w Radzie 
Powiatu.
14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
oraz określenia jej składu osobowego.

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji oraz określenia jej składu osobowego.

16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego oraz określenia jej składu osobowego.

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego Pana 
Cześnika Andrzeja Sławomira.

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu oraz 
zwołania jej pierwszego posiedzenia.

19. Wnioski i i oświadczenia radnych.

20. Sprawy różne.

21. Zamknięcie obrad.

U Z A S A D N I E N I E

Z powodu braku kworum nie został zrealizowany porządek obrad XXIV Sesji 
Rady Powiatu w Sierpcu w dniu 19 października 2020 r. W związku z powyższym 
zachodzi konieczność zwołania nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Sierpcu w celu



podjęcia stosownych uchwał, w tym uchwał zmieniających skład osobowy Komisji 
Stałych.

Zarząd:

1) Cześnik Andrzej

2) Olejniczak Sławomir

3) Twardowski Dariusz

4) Krystek Sławomir

5) Chyliński Marek

- Przewodniczący

- członek

- członek

- członek

- członek



LISTA OBECNOŚCI
R A D N Y C H

RADY POWIATU W SIERPCU

Zał. Nr do protokołu

z obrad Sesji Rady Powiatu

Nr x w i.3sdg  dn. 'iZ.VO.-UWO'-

na obradach XXVI nadz>vvczajnej sesji >v dniu 23 października 2020 roku


